
 

 
 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 4 mars 2024 
 

Närvarande:  
Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, 
Marcus Kilander, Daniel Wetterheim, Janne Byman, Anna Elf Andersson, 
Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt, Charlotte Rydefjärd 
 
§ 1 – Mötets öppnande 
Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården. 
 
§ 2 – Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 
Till detta valdes Emil och Daniel. 
 
§ 4 – Föregående protokoll och justering  
Evelina går igenom protokollet, och sedan läggs det till handlingarna. 
 
§ 5 Frågor för mötet 
 

§ 5.1 Uppföljning årsmöte 
Roligt att det var så många där. Nästa gång behöver vi vara i stora 
hallen, så att vi kan använda en större skärm.  
 
§ 5.2 Intersport kickback och kreditfaktura 
Vi fortsätter enligt samma princip som förra året.  

 
§ 5.3 Fond till ledarkläder eller investeringar 
Seniorfotbollen har inte tagit upp frågan.  
Bordtennis har större behov av investeringar än för ledarkläder.  
Ungdomsfotbollen förordar ledarkläder. 
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Innebandyn förordar ledarkläder, föreslår också att ledarna får betala 
själv delar av stället.  
Skidor har inte pratat om det, men tycker att ledarkläder låter bra. 
Gym/gruppträning tycker att en kan få äska till investeringar oavsett 
om det är kläder.  
Orientering har inget stort behov av ledarkläder.  
 
Vi beslutar att i första hand går pengarna till ledarkläder, men kan 
också gå till investeringar. Sektionerna går tillbaka och gör en 
bedömning av hur mycket pengar som behövs för ledarkläder, men 
också om det är några investeringar som planeras. Ca 1000 kronor per 
ledare i matchspelande lag. Överstigande kostnad får respektive 
ledare betala själv.  
 
 
§ 5.4 Verksamhetsplan 2024 
Vi går igenom planen och detaljplanerar vissa saker: 
 
• Fastställa och implementera värdegrunden som arbetats fram under 2023 års 

ledarträffar. 
o Vi går igenom och fastställer värdegrunden på ett kommande 

styrelsemöte dit ersättare o valberedning bjuds in. Vi tar fram ett 
kommunikationsmaterial till sektionerna för implementering. 

• Planera och genomföra två ledarträffar för föreningens samtliga ledare.  
o Fredag- 24 maj, lite värdegrundsimplementering – mat, diskussioner 

tävlingar, orientering o ungdomsfotboll deltar i planeringen. Evelina 
och Emma bjuder in till planeringsmöte 

o Fredag 15 november.  
• Erbjuda HLR-utbildning vid ett tillfälle.  

o Genomförs i december, Evelina håller ihop. 
• Styrelsen besöker respektive sektionsstyrelse vid minst ett tillfälle.  

o Sektionerna bjuder in till lämpligt möte. Vi berättar om 
huvudstyrelsen och visar oss o lyssnar. I år tar vi med valberedningen 

• Genomföra två planeringsdagar för huvudstyrelsen (långsiktiga planer och 
strategier). 

o 1 maj. Fokus på att följa upp den gamla planen. Eventuellt jobba för 
en tightare styrelse. 

• Planera för och eventuellt starta upp ett ungdomsråd.  
o Inger läser på och sätter ihop en planeringsgrupp. 

• Ordna och tillhandahålla ledarutbildningar tillsammans med övriga föreningar i 
trakten. 

• Planera och genomföra ÖIS-Lunken. 
 
 
§ 5.5 Samarbete föreningar Grännabygden 
Utbildningsinsatser, t.ex. barnledarutbildning, suicidprevention. Varje 
förening behöver bidra. 
Inköpssamarbete 
Samarbeten som gynnar att ungdomar får idrotta. 
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§ 6 Fastighet 

 
§ 6.1 Brand övernattning ansvarig 
Vi behöver ha en ansvarig för varje övernattning som ska anmälas till 
Räddningstjänsten. Övernattningslokalen måste ha direkt 
utrymningsväg till markplan. Alltså måste väggen mellan cafédelen 
och gymnastikhallen vara uppfälld och låst i det läget. Vi ska ha en 
ansvarig för fastigheten, genomgång av lokaler ska göras en gång per 
år avseende brandsläckare och brandvarnare. Janne Byman är 
föreningens fastighetsansvarig.  
 
§ 6.2 Städning 
Malins Städ menar att det behövs ytterligare en timmes städning. Vi 
har inte fått några klagomål och tackar nej till detta.  
 
§ 6.3 Fixardag 28/4 
Fastighetsgruppen planerar för fixardagen. Sektionerna kan kontakta 
Janne om det är några saker som de önskar få fixat.  
 
§ 6.4 Årshjul för fastigheten 
Fastighetsgruppen tar fram ett årshjul för det återkommande 
underhållet/arbetet, t.ex. vattenprover, brandsyn, kontroll av 
hjärtstartare m.m. 
 

§ 7 Grönyta 
Inget att ta upp.  
 
§ 8 Administration 

 
§ 8.1 Utvärdering Laget mm 
Jesper och Julia har haft möten med SportsAdmin och Svenska Lag. 
Dessa är likvärdiga vad gäller lagsidor, men långt bättre vad gäller 
avgiftsadministration mm. Det är tillexempel önskvärt att 
spelaravgifter kan tas in via systemet och att det är tydligt. På onsdag 
träffar de Laget.se. På nästa styrelsemöte gör Jesper en dragning om 
utvärdering när det är klart. 
 
Administrativa rutiner för gym och gruppträning behöver ses över för 
att kunna avgöra vilka medlemmar som är aktiva.  
 
Jesper föreslår att vi kan ta fram nyckeltal/statistik som kan 
presenteras på styrelsemöten. Antal medlemmar mm. Styrelsen tycker 
att det skulle vara ett intressant underlag och ser fram emot en sådan 
presentation.  
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Vi påminner om att sektionerna ska se över medlemmar och se till att 
de har betalat efter strulet vid utskicket av fakturor innan årsskiftet.  
 
§ 8.2 Utbildning RF Sisu 
Ingen har anmält sig, Evelina delar ut information och påminner 

 
 
§ 9 Ekonomi 

§ 9.1 Bidrag 
Bidrag för ventilation har sökts hos Norheds stiftelse, beslut sista maj. 
Driftbidrag sökt. 
Aktivitetsbidrag sökt- 
LOK-stöd sökt.  
 

§ 10 Försäljning/sponsring 
 
§ 10.1 Planteringsjord 
Har gått ut via face-book, men behöver göras via Laget.se. Sista dag 
för beställning är 10 mars.  

. 
§ 11 Information/återkoppling från sektionerna 
  

§ 11.1 Seniorfotboll 
Har dragit igång verksamheten. Lite dålig uppslutning på damsidan. 
Bra uppslutning på herrsidan.  
  
§ 11.2 Gruppträning/Gym 
Första mötet på torsdag 7/3. Planerar en inspirationsdag med en PT 13 
april för alla ledare i sektionerna PT. Nytt gruppträningspass planeras. 
Bra deltagande på ett styrkepass. Behöver jobba mer med  

 
§ 11.3 Bordtennis 
Avslutar säsongen, någon match kvar.  
 
§ 11.4 Orientering 
Inget att rapportera. 
 
§ 11.5 Ungdomsfotbollen 
Är i startgroparna. 

 
§ 11. 6 Innebandy 
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Avslutar säsongen med cuper för flera av lagen Fair Play och 
Hovslätts cup. Vi ordnar själva en minicup för de minsta 23/3. Det har 
varit 170 aktiva ska tackas av. Ska ha möte med GAIS om fler 
kombinationslag och om hallbokningar. 
 
§ 11.8 Skidor  
Från ÖIS deltog 21 personer i olika lopp under vasaloppsveckan.  

 
 
§ 12 Övrigt 

§ 12.1 material till fotbollen 
Ansöka om bidrag för några olika saker som behöver köpas in, bland 
annat blandare till färg till planerna, ett bås för entréavgifter mm.. 
Marcus synkar med Inger, sammanställer offerter och kontaktar Julia. 
 
§ 12.2 Lotter 
Inger har bingolotter till påsk. Innebandysektionen tar en bunt att sälja 
på minicupen och några tas till gymmet. Info läggs ut på laget.  
 
§ 12.3 Sekreterare 
Vi beslutar att dela på sekreteraruppdraget eftersom den posten är 
vakant. Janne skriver nästa gång.  
 
§ 12.4 ÖIS Lunken 20/4 
Dags att anmäla lag! 10 anmälda lag hittills, vi behöver 30 lag för att 
köra. Sektionerna uppmanas att marknadsföra evenemanget och 
anmäla lag.  
 

§ 13 Mötet avslutas  
 Vi utvärderar dagens möte och Evelina tackar för visat intresse 

.  
 

 

 

 

Sekreterare:     Justerare:  
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  Emma Willaredt     Emil Andersson  

 

      _______________________________ 

      Daniel Wetterheim 
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